
Protokół Nr 43/2021 
 

z posiedzenia Komisji   Edukacji, Kultury, Sportu, Zdrowia, Polityki Społecznej i Porządku Publicznego 

Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w dniu 19 kwietnia 2021 r. Obrady Komisji odbyły się                        

w trybie zdalnym  pod przewodnictwem przewodniczącego Jana Grabarskiego. Posiedzenie 

rozpoczęto  o godz.13.00, zakończono o godz. 15.00 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Jan Grabarski 

2. Anna Karolczak 

3. Michał Krzoska 

4. Jan Światłowski 

5. Kazimierz Wnuk  

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. ---------------------------- 

2. ---------------------------- 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. ---------------------------------- 

2. ---------------------------------- 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo reprezentuje): 

13.00 – 15.00 Prezes  Spółki Nakielski Sport z.o.o. – Anna Mrozek 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 

Dokonał przewodniczący Jan Grabarski 

 Członkowie Komisji Edukacji, Kultury, Sportu Zdrowia, Polityki Społecznej i Porządku Publicznego  

zgodnie z planem pracy wysłuchała  szczegółowych informacji o działalności Spółki Nakielski Sport w 

dobie pandemii i ograniczeń z tym związanych przedstawionych przez panią  prezes Annę Mrozek.  

Pani prezes  zapoznała komisję z pracą spółki w ubiegłym roku i obecnym. Spółka pracuje zgodnie z  

rozporządzeniami i wytycznymi GIS i dostosowywała swoją działalność do ograniczeń na dany czas . 

W związku z tym, iż basen w ubiegłym roku był zamknięty lub działał częściowo  , żeby nie generować 

kosztów przeprowadzony został zrzut wody i bieżące remonty.  Dodatkowo od stycznia bieżącego 

roku  nie przedłużono umów z częścią pracowników. Spółka skorzystała z zewnętrznego wsparcia 

finansowego tzw; tarcz. 



     Stwierdziła również, że jeżeli  będą zmniejszane obostrzenia w związku z pandemią to 

najbezpieczniej będzie organizować mniejszych imprezy, które nie będą wymagały  dużych nakładów 

finansowych.     

W dalszej części posiedzenia Komisja zapoznała się z wnioskiem mieszkańców Kazachstanu w sprawie  

uzyskania warunków do osiedlenia się na  stałe na terenie naszej gminy. Komisja stwierdziła, żeby 

odpowiedni wydział w gminie  zbadał zasadność i warunki lokalowe gminy do możliwości przyjęcia  

tej rodziny. 

            

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

Opinie wydane przez Komisję:  

      

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 

                                                                               Paterek 19.04.2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji:  

     Jan Grabarski 

 

Protokolant: 

Anna Karolczak 

 

Wykaz dokumentacji protokołu: 

      

 

 

 

 


